
Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva v Borovnici 
 
                                                 Datum: 18 .12. 2019     
 

Přítomní členové zastupitelstva: Eva Tajbrová, Martin Vočka, Hana Votočková,      
Bohuslava Hrdinová, Dana Vočková, Ing. Lucie 
Bartošová 

Omluveni: Martin Kühnel 
 
Ostatní přítomní: Viz prezenční listina 

 
Program: 
1) Úvod 
2) Schválení rozpočtu obce Borovnice na rok 2020 
3) Rozpočtová opatření č.11 a č.12 
4) Stanovení poplatku za odpady pro rok 2020 a dodatek vyhlášky o odpadech 
5) Schválení smlouvy na servisní služby s firmou IT-PRO 
6) Obecní vlajka 
7) Ostatní a diskuze 
 
Bod 1) 
Starostka přivítala přítomné, konstatovala, že je přítomno 6 zastupitelů, 1 je omluven, a 
zasedání je tedy usnášeníschopné 
Jako zapisovatelku navrhuji paní Bohuslavu Hrdinovou. 
Jako ověřovatele zápisu navrhuji paní Hanu Votočkovou a paní Ing.Lucii Bartošovou. 
 
N: Paní starostka přednesla program jednání,požádala zastupitele o doplnění programu, 
navrhla zapisovatelku a ověřovatele zápisu. Žádné připomnínky ani návrhy nebyly 
vzneseny. 
H: Program,zapisovatelka a ověřovatelé zápisu- bylo schváleno 6 hlasy. Nikdo se nezdržel 
hlasování a nikdo nebyl proti. 
 
Bod 2) 
 
Návrh rozpočtu na rok 2020 byl projednán ve finančním výboru 11.11.2019. Návrh rozpočtu 
byl zveřejněn na úřední desce včetně elektronické úřední desky umožňující dálkový přístup 
od 15.11.2019 do 30.11.2019. Rozpočet je sestaven rámcově v nesouladu s rozpočtovým 
výhledem na roky 2020-2023 schváleným zastupitelstvem 19.12.2019, což je okomentováno a 
s ohledem na závazky plynoucí z úvěrů a půjček, které byly upřesněny a s ohledem na 
provozování pořízené infrastruktury. Rozpočet je sestaven jako schodkový s příjmy ve výši 
7607265Kč  a výdaji ve výši 7135150Kč. Schodek - splátky půjček ve výši 1016000Kč budou 
kryty přebytkem aktuálního a minulých let. 
V rozpočtu je také koncipován příspěvek zřízené příspěvkové organizaci Mateřská škola 
Borovnice, který činí pro rok 2020 157000 Kč. Příspěvek má následující složení: 
 
MATEŘSKÁ ŠKOLA 
Položka text  
5136  Knihy a tisk    5000 
5137  DDHM    8000 



5154  elektrická energie 25000  
5139  materiál    9000 
5155  pevná paliva  20000 
5161  poštovné     500 
5169  služby-účetní firma 30500 
5163  služby pen.ústavů   8000 
5011  platy zaměstnanců 50000  
Celkem    157000Kč 
 
Příspěvek bude PO MŠ Borovnice poskytnut ve dvou splátkách  do 31.7.2020 
 
N: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce na rok 2020 jako schodkový s příjmy ve výši 
7607265Kč  a výdaji ve výši 7135150Kč členěný v odvětvovém třídění rozpočtové skladby. 
Schodek- splátky půjček ve výši 1016000Kč budou kryty přebytkem aktuálního a minulých 
let. 
U:Oznámit příspěvkové organizaci termíny čerpání příspěvku. T:do 31.1.2020 
H: Návrh byl schválen 6 hlasy. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti 
 
Bod 3) 
 
O rozpočtových opatřeních č.11 a č.12 a stavu finančních prostředků obce informovala účetní 
obce paní Hrdinová. 
 
Stav finančních prostředků obce k 18.12.2019 
 
BÚ  3198032,37 Kč 
HČ  1293032,40 Kč 
FRB    280488,47 Kč 
VAK    182754,00 Kč 
ČNB    710186,05 Kč 
Sbírka Mlýn     35746,00 Kč 
Sbírka Zvon     87417,52 Kč 
Pokladna     78043,00 Kč 
Pokladna HČ     20232,00 Kč 
Celkem   5.885 931,81 Kč 

 
Úvěr  6.500 000,-Kč 
 
Rozpočtové opatření č.11 rozpočtu na rok 2019 
Viz příloha č.1 
 
Rozpočtové opatření č.12 rozpočtu na rok 2019 
Viz příloha č.2 
 
N: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtová opatření č. 11. a 12. rozpočtu obce na rok 2019. 
H: Návrh byl schválen 6 hlasy. Nikdo se nezdržel hlasování a nikdo nebyl proti. 
 
 



 
 
 
Bod 4 ) 
 
Změna vyhlášky č. 4/2012 a to v : 
 

Čl.2  Sazba poplatku 
Skutečné náklady roku 2019 na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu činily 357 893,-
Kč. Náklady 357 893 děleno 444( 444-počet osob dle čl.2 odst.1 této vyhlášky) se rovná 806,-
Kč. Z této částky je stanovena sazba poplatku dle čl.4 odst.1,písm.b) vyhl. Ve výši 300,-Kč. 
V ostatním zůstává znění vyhlášky beze změn. 
I když obec doplácí na likvidaci odpadů nemalou částku, je v návrhu ponechat poplatek na 
rok 2020 ve stejné výši jako roku 2019. 
  
N: Zastupitelstvo schvaluje změnu čl. 2  odst.(2) vyhláška č. 4/2012 o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování ,sběru, přepravy. Třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů. Výše poplatku je ve stejné výši jako rok 2019 a je stanovena na 
částku 550Kč za osobu trvale žijící v obci a za rekreační objekt. Poplatek je splatný do 
konce měsíce února. 
H: Návrh byl schválen 6 hlasy. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 
 
Bod 5) 
 
Na servisní služby IT technologie byla oslovena firma IT-PRO z Nové Paky, která poslala 
návrh smlouvy. S návrhem smlouvy byli všichni zastupitelé seznámeni. 
 
 N:  Zastupitelstvo schvaluje uzavřít smlouvu na servisní služby IT technologie s  firmou 
IT-PRO z Nové Paky. 
H: Návrh byl schválen 6 hlasy. Nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 
 
 
Bod 6) 
 
Minulý týden přišlo vyrozumění z poslanecké sněmovny, že se podvýbor pro heraldiku a 
vexilologii zabýval naší žádostí o udělení vlajky a doporučil, aby nám byl symbol 
v navrhované podobě udělen. Rozhodnutí předsedy senátu bude doručeno. Jakmile toto 
obdržíme, budeme vybírat zhotovitele obecní vlajky. 
 
U: Po obdržení rozhodnutí předsedy senátu o udělení vlajky oslovit firmy a vybrat 
zhotovitele na její výrobu. – všichni zastupitelé. 
 
Bod 7) 
  
Diskuse 
Byl vznesen návrh oslovit Svazek Jilemnicko, který se do budoucna bude zabývat svozem a 
tříděním odpadů , za jakých podmínek by eventuálně prováděl svoz v naší obci. 
Ú: Zjistit podrobnosti. 
Povést kontrolu smluv na svoz odpadů mezi podnikateli a obcí. 
Ú: Kontrola podnikatelů, jak nakládají s vyprodukovaným odpadem – místostarosta. 



Zjistit informace o firmě ORIGINE.CZ – zhotovení web.stránek pro obec. – zjistí starostka. 
Byl vznesen dotaz, který se týkal připravovaného dopravního omezení na cestě směrem na 
Klepš.  
Odpověď: Dle skutečnosti se jedná o dopravní značku B11 „Zákaz vjezdu všech motorových 
vozidel“, která neomezuje vjezd na kole a podobně. Dodatková tabulka s nápisem „mimo 
dopravní obsluhu“ – výklad není ani od odborníků jednoznačný. 
Opravená část silnice nad kolejemi, směr Horka, není označena vodorovným značením – 
požádat SÚS o nápravu – starostka. 
Další příspěvek do diskuse již není. 
 
 
Termín příštího zasedání bude včas oznámen a zveřejněn. 
 
Starostka obce popřála všem krásné vánoce a do příštího roku hodně zdraví, štěstí a 
spokojenosti. 
 
Ověřovatelé zápisu a usnesení: 
Počet stran zápisu 4 
Počet stran usnesení 1 
Počet příloh 2 
 
Hana Votočková            v.r. 
 
Ing. Lucie Bartošová  v.r. 

         
Zapsala dne 19.12.2019 
Bohuslava Hrdinová 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Usnesení ze zasedání obecního zastupitelstva v Borovnici 
 
Datum: 18. 12. 2019 
 
Obecní zastupitelstvo schvaluje: 
 

1.  Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce na rok 2020 jako schodkový s příjmy ve výši 
7607265Kč  a výdaji ve výši 7135150Kč členěný v odvětvovém třídění rozpočtové 
skladby. Schodek- splátky půjček ve výši 1016000Kč budou kryty přebytkem 
aktuálního a minulých let. 
 

2. Změny rozpočtu č.11 a 12  roku 2019.  
 

3. Změnu čl. 2  odst.(2) vyhláška č. 4/2012 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování ,sběru, přepravy. Třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů. Výše poplatku je ve stejné výši jako rok 2019 a je stanovena na částku 550Kč 
za osobu trvale žijící v obci a za rekreační objekt. Poplatek je splatný do konce měsíce 
února. 
 

4. Uzavřít smlouvu na servisní služby IT technologie s  firmou IT-PRO z Nové Paky. 
  
 
 
 
 
 
 ………………      ……………… 

Martin Vočka                 Eva Tajbrová  
v.r.                 v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 1 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha 2. 
 

 
 

 
 
 
 
 



 
 

 
 


